

## SAP S/4 HANA Cloud for advanced financial closing

面向高级财务结算的 SAP S/4HANA Cloud [面向高级财务结算的 ERP 云商务套件]

### Supplemental Terms and Conditions

#### 补充条款和条件

This Supplement is part of an Agreement for certain SAP Cloud services between SAP and Customer and applies solely to SAP S/4 HANA Cloud for advanced financial closing and not to any other SAP product or service ("Cloud Service"). Any documents referenced in this Supplement are available upon request.

本补充是 SAP 与客户就特定 SAP 云服务达成的协议的一部分，仅适用于面向高级财务结算的 SAP S/4HANA Cloud [面向高级财务结算的 ERP 云商务套件]，不适用于任何其他 SAP 产品或服务（以下简称“云服务”）。本补充中引用的任何文档均根据请求予以提供。

#### 1. CLOUD SERVICE

##### 云服务

The Cloud Service supports customers automate the financial closing process and to trigger and report on closing procedures in connected accounting systems.

云服务支持客户自动化财务结算流程，触发和报告互联的会计系统中的结算程序。

#### 2. FEES

##### 费用

- 2.1. The Usage Metric for the Cloud Service is Entities, in blocks of 25. Entities are the total number of legal entities processed by the Cloud Service.

云服务的使用指标为实体数，以 25 为许可基准数量。实体数是指云服务处理的法律实体的总数。

#### 3. ADDITIONAL TERMS

##### 附加条款

- 3.1. **EU Access.** EU Access is not available for the Cloud Service.

**EU 访问。** EU 访问不适用于云服务。